## 長榮大學衛生保健組物品借用單 (衛保組收執聯) 借用人 學號 雷 話 指導老師或 借用單位 單位負責人 月 借用日期 年 日歸還日期 月 H □ 急 救 箱。編號: ,借用期限為活動次日(需單位師長蓋章) 物品名稱 椅。編號: ,借用期限為 30 天。 ||輪 杖。編號:\_\_\_\_\_,借用期限為 30 天。 □駕照 □健保卡 □學生證 □身份證 □其它: 抵押證 件 歸還日 年 月 日;催還日期: 年 月 歸還經辦人: 借物經辦人: 1. 請於規定時間歸還,違反長榮大學衛生器材借用實施辦法者,將依本校學生輔導與獎懲辦法第六、七、八條處分。 2. 輪椅、拐杖於必要時可續借(請於歸還限期日內辦理續借)。 3. 填寫本申請表,視同意本校蒐集、處理、利用您的個人資料;本表蒐集之個人資料,僅限於特定目的使用,非經當事人同意, 絕 不轉做其他用途,並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。相關之告知事項請參閱 http://www.cjcu.edu.tw/pims 4. 本校個人資料保護連絡方式:台南市歸仁區長大路 1 號;電話:06-2785123#1022;信箱:pims@mail.cjcu.edu.tw 長榮大學衛生保健組物品借用單 (借用人收執聯) 借用人 日歸 還 日期 借用 日 日期 □ 急 救 箱。編號: ,借用期限為活動次日(需單位師長蓋章) 物品名稱 椅。編號: ,借用期限為 30 天。

## 供註・

- 1. 請於規定時間歸還,違反長榮大學衛生器材借用實施辦法者,將依本校學生輔導與獎懲辦法第六、七、八條處分。
- 2. 輪椅、拐杖於必要時可續借(請於歸還限期日內辦理續借)。
- 3. 填寫本申請表,視同意本校蒐集、處理、利用您的個人資料;本表蒐集之個人資料,僅限於特定目的使用,非經當事人同意,絕 不轉做其他用途,並遵循本校資料保存與安全控管規定辦理。相關之告知事項請參閱 http://www.cjcu.edu.tw/pims

杖。編號: ,借用期限為 30 天。

它\_\_\_\_\_\_,借用期限為\_\_\_\_\_天。

4. 本校個人資料保護連絡方式:台南市歸仁區長大路 1 號;電話:06-2785123#1022;信箱:pims@mail.cjcu.edu.tw

## **CJCU Health Service Section Item Lending Form**

(Health Service Section conv.)

			(116	(Health Selvice Section copy)		
Borrower		Student no No.		Phone		
Unit borrowing		Advisor or responsible person	unit on			
Date borrowed	/ / (y	yyy/mm/dd)	Date returned	/ / (yyyy/mm/dd)		
Name of item	<ul> <li>□ First aid kit, number Must be returned the day after activity (seal must be affixed by unit teacher).</li> <li>□ Wheelchair, number Must be returned within 30 days.</li> <li>□ Crutches/walking stick, number Must be returned within 30 days.</li> <li>□ Other, must be returned within</li> <li>days.</li> </ul>					
ID left as collateral	□ Student ID □ Driver's license □ NHI card □ ID card □ Other:					
Return date	/ / (yyyy/mm/dd); Return demanded: / / (yyyy/mm/dd)					
Person handling lending: Person handling return:						
Notes:  1.Item must be returned by specified time. Those breaking the Enforcement Regulations for Lending of CJCU Health Service Materials will be punished in accordance with Articles 6, 7 and 8 of the CJCU Regulations for Student Counseling, Reward, and Punishment.  2.When necessary, wheelchairs and crutches/walking sticks can be repeatedly borrowed (re-borrowing must be arranged before return period expires).  3. By filling out this application form, you agree to the collection, handling, and use of your personal data; the data collected in this form will only be used for the specified purposes, and will not be given to others for usage without permission from the persons involved. Collection of your data will also abide by CJCU's regulations on data retention and security control & management. See http://www.cjcu.edu.tw/pims for additional notifications.  4. Contact regarding CJCU personal data protection: No. 1, Changda Rd., Guiren Dist., Tainan City; phone, 06-278-5123 ext. 1022; email address pims@mail.cjcu.edu.tw.						
CJCU Health Service Section Item Lending Form (Borrower copy)						
Borrower						
Date borrowed	/ / (yyy	yy/mm/dd)	Date returned		/ / (yyyy/mm/dd)	
Name of item	<ul> <li>□ First aid kit, number Must be returned the day after activity (seal must be affixed by unit teacher).</li> <li>□ Wheelchair, number Must be returned within 30 days.</li> <li>□ Crutches/walking stick, number Must be returned within 30 days.</li> <li>□ Other, must be returned within</li> </ul>					
	days.				<del></del>	

- 1. Item must be returned by specified time. Those breaking the Enforcement Regulations for Lending of CJCU Health Service Materials will be punished in accordance with Articles 6, 7 and 8 of the CJCU Regulations for Student Counseling, Reward, and Punishment.
  When necessary, wheelchairs and crutches/walking sticks can be repeatedly borrowed (re-borrowing must be arranged before return
- period expires).
- 3. By filling out this application form, you agree to the collection, handling, and use of your personal data; the data collected in this form will only be used for the specified purposes, and will not be given to others for usage without permission from the persons involved. Collection of your data will also abide by CJCU's regulations on data retention and security control & management. See http://www.cjcu.edu.tw/pims for additional notifications.
- 4. Contact regarding CJCU personal data protection: No. 1, Changda Rd., Guiren Dist., Tainan City; phone, 06-278-5123 ext. 1022; email address pims@mail.cjcu.edu.tw.